
 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen op basis van artikel 45 RvO 

Datum: 19-12-2022 

Stellers van de vragen: mw. R. Rösener Manz, Partij van de Arbeid en dhr. M. van de Kasteelen, 

Progressief Westerveld 

Onderwerp: Transformatorhuisjes 

 

De raad ontving een brief van een inwoner, gedateerd 9 december 2022, over het plaatsen van een 

transformatorhuisje in Dwingeloo. De in de brief gemelde datum van plaatsing, namelijk 15 

december, bleek inmiddels niet meer aan de orde, aangezien de gemeente de werkzaamheden heeft 

laten stilleggen o.a. vanwege het gebrek aan overleg met omwonenden. Daarmee is echter het 

voornemen om het transformatorhuisje daar te plaatsen niet van de baan. Ook is ons duidelijk 

geworden dat er vanwege de energietransitie meer transformatorhuisjes nodig zullen zijn in de 

toekomst.  

Wij hebben hierover de volgende vragen: 

1. Waarom is er in eerste instantie geen contact geweest met direct omwonenden voordat dit 

transformatorhuisjes geplaatst ging worden? Wat zijn nu de afspraken met het bedrijf dat 

het transformatorhuisje plaatst over het te volgen communicatie- en overlegtraject in dit 

specifieke geval? En hoe voorkomt het college in de toekomst dat dergelijke ongewenste 

situaties zich in een directe leefomgeving van inwoners voordoen? 

2. Kan het College nadere informatie geven (of doen geven) over de mogelijke gevolgen voor de 

volksgezondheid, die deze huisjes met zich mee kunnen brengen? 

3. Wat is het beleidskader voor transformatorhuisjes, zoals dat op dit moment geldt, zowel wat 

betreft de te volgen procedures, de inpassing in de omgeving, als de afstand tot bebouwing? 

Wat is de beleidsruimte voor een gemeente om dit beleidskader zelf in te richten? En hoe 

verhoudt dit zich tot het voorzorgsbeginsel?  

 

 

 


